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PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA RADY UCZELNI 

26 stycznia 2022 r. 

Wideokonferencja 

 

 

 

Uczestnicy: 

Rada Uczelni: 

Prof. Mirosław Ząbek (Przewodniczący) 

Prof. Janusz M. Bujnicki 

Prof. Pearl Dykstra  

Prof. Marek Karliner 

Katarzyna Zajdel-Kurowska 

Kamil Bonas 

 

 

 

Uniwersytet Warszawski: 

Robert Grey (Dyrektor ds. Komunikacji i Relacji Zewnętrznych) 

Tomasz Kamiński (Uniwersytet Warszawski) 

dwóch tłumaczy 

 

Przewodniczący Rady Uczelni otworzył posiedzenie, powitał wszystkich Uczestników oraz 

poinformował, iż swoją nieobecność na posiedzeniu zgłosił Prof. Poul Holm.  

 

Przewodniczący Rady Uczelni stwierdził, ze posiedzenie zostało zwołanie w trybie 

wynikającym z Regulaminu Rady Uczelni, wszyscy członkowie zostali prawidłowo 

powiadomieni o terminie posiedzenia oraz porządku obrad, w posiedzeniu bierze udział więcej 

niż połowa statutowej liczby członków Rady Uczelni, zatem Rada może prowadzić obrady i 

podejmować skuteczne decyzje.             

 

Przewodniczący zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Sprawy techniczne i organizacyjne 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

5. Przyjęcie Sprawozdania rocznego z działalności Rady Uczelni Uniwersytetu 

Warszawskiego w 2021r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Rady Uczelni.  

7. Spotkanie z Zespołem Rektorskim oraz Zespołem Kanclerskim 

8. Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości ograniczonym prawem 

rzeczowym w ramach realizacji inwestycji pn; „Budowa domu studenckiego na Kampusie 

Służewiec”  
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9. Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Uniwersytet Warszawski umowy 

najmu transmisyjnego kriomikroskopu elektronowego wraz z aparaturą do witryfikacji 

próbek 

10. Wolne Wnioski  

 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad 

 

Porządek obrad został przyjęty przez Radę Uczelni jednogłośnie. 

 

Ad 3. Sprawy techniczne i organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Uczelni poinformował, że przebieg posiedzenia jest nagrywany.  

 

Prof. Pearl Dykstra przedstawiła członkom Rady Uczelni swoje uwagi do przyjętego sposobu 

procedowania, zwracając uwagę na fakt, iż Rada Uczelni powinna mieć możliwość wspierania 

Zespołu Rektorskiego swoją wiedzą i doświadczeniem.  Z tego powodu rekomendowanym 

rozwiązaniem byłoby odbywanie posiedzeń, których tematem byłoby omawianie bieżących 

spraw dotyczących Uniwersytetu, w tym jego sytuacji finansowej. Celowe także byłoby 

omawianie zagadnień o charakterze strategicznym jak utworzenie wydziału lekarskiego, 

przebieg realizacji Programu Wieloletniego, przebieg prac na stworzeniem Strategii 

Uniwersytetu oraz inne sprawy o szczególnym znaczeniu dla Uczelni.  

 

Członkowie Rady Uczelni jednogłośnie poparli ten pogląd. Rada Uczelni upoważniła Prof. 

Pearl Dykstra do sporządzenia i przedstawiania listu do Jego Magnificencji Rektora w 

przedmiotowej sprawie.    

 

Ad 4. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady Uczelni, które odbyło się w dniu 28 

października  

2021 r.  

 

Protokół posiedzenia Rady Uczelni z dnia 28 października 2021 wraz z zaproponowanymi 

poprawkami, został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 5. Przyjęcie Sprawozdania rocznego z działalności Rady Uczelni Uniwersytetu 

Warszawskiego w 2021r. 

 

Członkowie Rady Uczelni nie zgłosili uwag do przedmiotowego wniosku. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 6. Uchwała w sprawie zmiany Regulaminu Rady Uczelni. 

 

Członkowie Rady Uczelni nie zgłosili uwag do przedmiotowego wniosku. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad 8. Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości 

ograniczonym prawem rzeczowym w ramach realizacji inwestycji pn; „Budowa domu 

studenckiego na Kampusie Służewiec” 

 

Wniosek w przedmiotowej sprawie przedstawili:  

dr Ewa Gołębiowska – Dyrektor ds. Programu Wieloletniego 

mgr inż. arch. Andrzej Alinkiewicz – Dyrektor ds. Nieruchomości 

Prof. Mirosław Ząbek poprosił członków Rady o zgłaszanie uwag i zadawanie pytań 

związanych wnioskiem. Członkowie Rady Uczelni nie zgłosili uwag do przedmiotowego 

wniosku. 

 

Prof. Mirosław Ząbek poinformował członków Rady Uczelni, że przedmiotem wniosku jest 

podjęcie dwóch uchwał, a następnie poddał je pod głosowanie:  

 

1. Uchwała w sprawie uchylenia Uchwały nr 11 Rady Uczelni Uniwersytetu Warszawskiego 

z dnia 28 października 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie nieodpłatnej 

służebności przesyłu na części nieruchomości gruntowej nr ew. 28/9 i 29 z obrębu 1-04-

13 w Warszawie, na rzecz Spółki pod firmą innogy Stoen Operator Sp. z o.o. z siedzibą w 

Warszawie, została podjęta jednogłośnie. 

2. Uchwała w sprawie wyrażenie zgody na ustanowienie nieodpłatnej służebności przesyłu 

na nieruchomości gruntowej uregulowanej w Księdze Wieczystej nr WA2M/00411783/7, 

ograniczonej do działek nr ew. 28/9 i 29 obr. 1-04-13 w Warszawie,  na rzecz Spółki pod 

firmą Stoen Operator Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 9. Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Uniwersytet Warszawski 

umowy najmu transmisyjnego kriomikroskopu elektronowego wraz z aparaturą do 

witryfikacji próbek.  

 

Wniosek w przedmiotowej sprawie przedstawił dr Artur Chełstowski – Zastępca Kanclerza ds. 

ekonomicznych.  

 

Prof. Mirosław Ząbek poprosił członków Rady o zgłaszanie uwag i zadawanie pytań 

związanych z Wnioskiem.  

 

Członkowie Rady Uczelni poprosili o dodatkowe wyjaśnienia związane z wykonaną wyceną 

oraz zakresem odpowiedzialności.  

 

dr Artur Chełstowski – Zastępca Kanclerza ds. ekonomicznych przedstawił dodatkowe 

informacje w tym zakresie.  

 

Członkowie Rady Uczelni nie zgłosili dalszych uwag do przedmiotowego wniosku. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 7. Spotkanie z Zespołem Rektorskim i Zespołem Kanclerskim.   

 

W tej części posiedzenia uczestniczyli członkowie Zespołu Rektorskiego  

prof. Alojzy Z. Nowak (Rektor UW) 

prof. Sambor Grucza (Prorektor UW ds. współpracy i spraw pracowniczych)  

prof. Ewa Krogulec (Prorektor UW ds. rozwoju) 

prof. Zygmunt Lalak (Prorektor UW ds. badań) 

prof. Sławomir Żółtek (Prorektor UW ds. studentów i jakości kształcenia) 

 

oraz 

mgr inż. Jerzy Pieszczurykow / Kanclerz  

dr Artur Chełstowski / Zastępca Kanclerza ds. ekonomicznych  

Ewa Mikłaszewicz / Kwestor 

 

Przewodniczący przywitał zaproszonych gości i zwrócił się do Rektora Alojzego Z. Nowaka z 

prośba o zabranie głosu. 

 

JM Rektor Prof. dr hab. Alojzy Z. Nowak poinformował zebranych o najistotniejszych zmianach 

personalnych, które zostały dokonane na Uniwersytecie Warszawskim z dniem 1 stycznia 

2022 roku. Przede wszystkim oświadczył, że zakończyła pracę komisja konkursowa 

przeprowadzająca postępowanie kwalifikacyjne na stanowisko Kanclerza Uniwersytetu 

Warszawskiego powołana w związku z osiągnięciem przez obecnego Kanclerza uprawnień 

emerytalnych oraz jego decyzją o przejściu na emeryturę. W rezultacie prac Komisja wskazała 

jako Kandydata na stanowisko Kanclerza UW Pana Roberta Grey’a. Pan Robert Grey, który 

powołany zostanie na stanowisko p.o. Kanclerza z dniem 1 lutego 2022 r., był jednym z dwóch 

kandydatów na to stanowisko.   

 

Ponadto od 1 stycznia 2022 r. na stanowisko p.o. dyrektora Interdyscyplinarnego Centrum 

Modelowania Matematycznego i Komputerowego UW został powołany Pan dr inż. Robert Sot 

– dotychczasowy Zastępca Dyrektora ICM.  Poprzedniemu Dyrektorowi Interdyscyplinarnego 

Centrum Modelowania Matematycznego i Komputerowego UW zakończyła się kadencja, a w 

wyniku postępowania kwalifikacyjnego nie wyłoniono kandydatów. Z dniem 1 stycznia 2022 r. 

na stanowisko p.o. Dyrektora Środowiskowego Laboratorium Ciężkich Jonów został powołany 

Pan dr Paweł Napiorkowski – dotychczasowy Zastępca Dyrektora. Poprzedniemu Dyrektorowi 

Środowiskowego Laboratorium Ciężkich Jonów upłynęła kadencja. 

 

Następnie JM Rektor przedstawił:  

• Aktualny stan realizacji planu dotyczące utworzenia Wydziału Lekarskiego; 

• postępy w realizacji wieloletnich programów inwestycyjnych;  

• przedstawił aktualną ilość studentów, doktorantów i wykładowców Uniwersytetu;    
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• działania na rzecz zacieśnienia współpracy z biznesem; 

• pojawiające się stale problemy wewnętrzne. 

• współpracę z instytucjami międzynarodowymi w zakresie programów wymiany studentów, 

wykładowców itd.; 

 

Pan Prorektor Zygmunt Lalak – przedstawił szczegółową informację na temat ewaluacji 

działalności naukowej na lata 2017-2021   

 

Pan Prorektor Sambor Grucza przedstawił informację na temat działań związanych z 4EU+ 

 

Pani Prorektor Ewa Krogulec przedstawiła informację prac na Strategią Uniwersytetu 

Warszawskiego.  

 

JM Rektor w uzupełnieniu informacji zaproponował, aby Rada Uczelni włączyła się w prace 

dotyczące Strategii oraz wspierała Zespół Rektorski w czasie budowania przedmiotowego 

dokumentu.  

 

Prof. Mirosław Ząbek podziękował zaproszonym gościom i zamknął tę część posiedzenia.  

 

Następnie Przewodniczący zaproponował przejście do głosowania nad poszczególnymi 

uchwałami. 

 

Ad 9. Wolne wnioski. 

 

Członkowie Rady Uczelni nie zgłosili wniosków.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Uczelni zamknął posiedzenie.  

 

 

      Przewodniczący 

Rady Uczelni Uniwersytetu Warszawskiego 

 

prof. dr hab. n. med. Mirosław Ząbek 


